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◼登入首頁後，按下滑鼠右鍵，選擇將網頁翻譯成英文，選項即可切換成英文
◼After logging into the homepage, right-click and select “Translate 

webpage into English”. The webpage will be translated into English 
version.

首頁 homepage: https://course.ttu.edu.tw/u9/
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◼點選選項「學生登入」，進入頁面後可以註冊帳號。
◼Click the item ”Student Login“  to register an account.
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◼註冊後點選選項「課程總覽」，可查詢各校所開設的課程。
◼Click the item ”Course Overview” to view courses offered by each 

university.
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◼選擇學校「文化大學(1006)」，可查詢該校課程及課程大綱。
◼Select the school 「Culture University (1006) 」to find the courses and 

course syllabus.
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◼請注意以下時程辦理相關作業。
◼Please refer to the following timetable for related procedure.

項目
Item

1131學期時程
Schedule for the fall semester, 2024

課程查詢
Course Inquiry

2024/8/5(Mon.)

註冊帳號
Register an Account

2024/8/12(Mon.)~8/28(Wed.)

網路選課
Course Online Selection

2024/8/14(Wed.)~8/28(Wed.)

課程退選
Course Withdrawal

2024/9/9(Mon.)~9/18(Wed.)
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◼其他注意事項：
1. 每個人可選優久課程數最多2門。
2. 跨校學生選修優久聯盟課程後，應依開課學校上課時間及地點上課，務必確認跨

校選課間有足夠的交通時間。
3. 2024/9/18課程選定後，跨校學生不得退選亦不能辦理停修/棄修/期中退選/期末

退修等手續，請務必審慎考慮後再選課。

◼Note：
1. Every student can select a maximum of two courses from ELECT.
2. Once selecting courses from ELECT, students shall attend the class 

according to course information announced, and make sure enough 
commuting time is prepared.

3. After course selection result is confirmed on September 18th 2024, 
students are not allowed to drop or withdraw courses during the 
semester. Please make serious consideration before selecting course.


